
Zápis č. 6  z jednání Školské rady při ZŠ Vysočany
****************************************************************

Dne 26.4.2023 v 17:00 hodin se uskutečnilo 6. zasedání Školské rady při ZŠ Vysočany,
kterého se zúčastnili:

Mgr. Soňa Švrčinová - zástupce pedagogických pracovníků
Mgr. Martin Koupý - zástupce zřizovatele Školy
Jákub Kakáč - zástupce zákonných zástupců žáků
Mgr. Jana Sehnalová - host

Program jednání:
1)   Zahájení
2)   Finanční vypořádání dotací k částečné úhradě na provoz za rok 2022
3)   Různé

3fgrí. szoaňhaájšeťríčínová přívíta[a všechny  přítomné  a přečet]a program  zasedání.  Dá]e  č[eny
infomovala o tom, Že součástí bodu 3 bude volba zástupce školské rady za člena konkurzní
komise.

Ad 2. Finanční vypořádání dotací k částečné úhradě na provoz za rok 2022
Předsedkyní   školské  rady  seznámila  členy  rady  s tímto  dokumentem.   Diskutovalo   se  o
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zřizovatelem a v tomto roce již škola hospodaří s finančními prostředky na rok 2023. Členové
rady  se  také  zamýšleli  nad  tím,  zda  částka   1  350 000,-  Kč  pro  letošní  rok  bude  stačit.
V současné  době  zřizovatel  připravuje  kompletní  rekonstrukci  topení  ve  škole.  Finanční
prostředky chce čerpat prostřednictvím dotací.
Dokument byl schválen všemi členy.

Ad 3. Vo]ba zástupce školské rady za člena konkurzní komise
Předsedkyně seznámila členy školské rady s dopisem od pana starosty. Členové se usnesli, že
volba proběhne veřejně. Nejdříve každý z členů navrhl svého kandidáta.
Pan Koupý navrhl pana Kakáče, jako  zástupce rodičů.  Pan Kakáč navrhl paní  Švrčinovou.
Paní  Švrčinová navrhla,  aby  radu  reprezentoval  člověk  z oboru,  který  dobře  problematiku
školství zná. Navrhovala sebe.
Výsledky hlasování: Soňa Švrčinová -3 hlasy ze 3.
Zástupcem za školskou radu byla zvolena Soňa Švrčinová.

Ad.4. Různé
Členové školské rady diskutovali na různá témata týkajících se ZŠ Vysočany.
Paní Švrčinová informovala o ákcích, které proběhly a které žáky j eště čekaj í. Úspěšně se daří
Žákům  pracovat  vprojektu  o  obci,  uklízí  Moravslý  kras.   Těšit  se  mohou  na  projekty
s rodilým  mluvčím,  návštěvu koníků,  návštěvu  Boskovic,  výlet  a proběhne  také  slavnostm'
rozloučení s páťáky.



Pan Koupý informoval o tom, že obec schválila rozpočet na tento rok.
Pan  Kakáč  se  podělil  o  zážitky  z návštěv  dvou  plně  organizovaných  škol    -  ve  Sloupu  a
v Ostrově.  Infomoval  členy  rady,  že jsou někteří  rodiče,  kteří  nejsou  spokojeni  se  školou.
Jejich důvody neuvedl.  Paní ředitelka konstatovala:  „Děláme  školu pro  děti a proto,  aby se
cítily dobře, byly připraveny na život.  Často suplujeme bohužel i výchovu. Ne, abychom se
zavděčili všem rodičům."
Pan Koupý poděkoval paní ředitelce a celému pedagogickému sboru za příkladné vedení jeho
dětí, kteří teď skoro na prahu dospělosti staví a využívají znalosti a dovednosti, které získaly
ve vysočanské škole. Je tomu rád.

Po vyčerpání všech témat předsedkyně jednání školské rady ukončila.
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Zapsala: Mgr. Soňa Švrčinová

Jakub Kakáč
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Usnesení č. 6

Z 6. jednání Školské rady ZŠ Vysočany, které se konalo dne 26.4.2023

*********************************************

•      Školská rada schválila Finanční vypořádání dotací k částečné úhradě na provoz
za rok 2022

•    Členkou konkuzní komise za školskou radu zš vysočany byla zvolena
Mgr. Soňa Švrčinová
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Mgr. Soňa švrčinová                         Mgr. Martin  Koupý Jakub Kakáč


